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Zdá se, že z prostranství před Děl-
nickým domem se stane náměstí 
Almy Rosé. Na sociálních sítích se 
na toto téma strhla zajímavá diskuze: 

Lenka Straková: Takže ono to 
jako fakt bude... a Almy Rosé... byd-
lím tady od narození, v dějepise jsem 
dobrá, ale za celých 67 let jsem o 
téhle ženě neslyšela.

Miroslav Čejka: Díky, pěkný 
počin, včetně připravované revitali-
zace toho dnes totálně nezvládnuté-
ho prostoru. Už se těším!

Marie Volavková: No nevím, 
nelíbí se mi, jak chcete pojmenovat 
náměstí před Dělňákem. Pro nás to 
bude vždycky Dělňák.

Tereza Kafková: Já jsem z Almy 
nadšená, tuze ráda o ní budu vyprá-
vět svým kamarádům z jiných měst 
a zemí, i když ji předtím neznali. Je-
jí odvaha mě inspiruje a snad bude 
inspirovat i jiné.

Jitka Paculová: Budovat v tomto 
místě „náměstí“ a posezení na kávu?? 
Tak to je trochu mimo, ne? Kdyby 

raději něco udělali s centrem-náměs-
tím, aby nebylo vylidněné…

Miroslava Mirí Tůmová: Proč 
se nemůže jmenovat DĚLNICKÉ 
náměstí? Každý hovorově řekne 
„jdu na Dělňák“ nebo „k Dělňáku“, 
ale „jdu na náměstí Almy Rosé“ je 
za 1. dlouhé, za 2., že byla dcera G. 
Mahlera, neznamená, že byla Jih-
lavačka, když žila v Rakousku a tak 
významná osobnost to pro Jihlavu 
nebyla. Nebo se bude říkat „jdu na 
rosák“? To je blbý i nedůstojný, ne?

Michal Semotán: Nijak zvlášť 
bych tu část ulice, která dříve byla 
náměstím, avšak dnes již není, nemě-
nil. Proč se vracet k dřívějšímu a věč-
ně měnit názvy.

Pokud chceme vrátit vzhled minu-
losti - aby se to nezvrhlo v zatopení, 
praryby a trilobity.

Tomáš Bezfalda Blažek: Tak 
znovu: nebylo by lepší nejprve 
vybudovat parkovací dům u cent-
ra a zanechat tohoto urbanistickeho 
inženýrství a věnovat se věcem pro 
město opravdu užitečným??? -vd-

Z Žižkovy ulice náměstí?

Zastupitelé na svém zasedání schválili pojmenování ulice Jasmínová v loka-
litě Horní Kosov. Schváleno bylo také pojmenování ulice Hůlová, která se 
nachází v katastrálním území Helenín.

Novou ulici Jasmínovou najdeme po levé straně ulice Rantířovská, směrem 
z centra, kde se realizuje nová výstavba rodinných domků, jedná se o urba-
nistický návrh zástavby „Rantířovská - Jih“ magistrátu.

Rada doporučila zastupitelstvu seznam nových navrhovaných ulic pro 
oblasti budoucí zástavby v Jihlavě. Pro lokalitu Na Dolech to jsou názvy:

Gellnerova - František Gellner, český básník, prozaik, novinář, karikaturis-
ta a malíř. Autor básnických sbírek Po nás ať přijde potopa, Radosti života.

Holečkova - Josef Holeček, český prozaik a novinář, který je autorem zná-
mé románové kroniky Naši, v níž zachy-
cuje život obyvatel na jihočeském ven-
kově. Známá je i jeho překladatelská 
činnost.

Horova - Josef Hora, český básník, prozaik, literární kritik, překladatel a 
žurnalista Rudého práva, Českého lidu a autor sbírky Struny ve větru, Tvůj 
hlas.

Myslivečkova - Josef Mysliveček, český skladatel, který většinu života pro-
žil v Itálii, kde ho nazývali božský Čech. Nejznámější dílo Abrahám a Izák.

Raisova - Karel Václav Rais, český prozaik, autor románu Zapdalí vlastenci 
a Západ.

Rybova - Jakub Jan Ryba, český skladatel, který jako první skládal písně na 
české texty. Všem známý vánoční mší Hej, mistře, vstaň bystře. 

Pro lokalitu Bedřichov jsou navrhovány ulice Rudná, Stříbrná, Na Šachtách.
Průmyslová zóna Bedřichov má v návrhu názvy Dřevařská a U Pily. Navr-

hované pojmenování ulic v lokalitě Handlovy Dvory je Jižní svahy, Mezi 
Dvory, Vltavská, U Strže, V Zeleni. -vk-

V Jihlavě vznikly nové ulice: 
Jasmínová a Hůlová

Z Novin jihlavské radnice v roce 2001

Psalo se před 20 lety

Giuli da Iglavia: Proč je furt 
všechno černé? Vždyť to vypadá jako 
krematorium, viz City Park a ta pří-
šerná krabice na Pelhřimovské... Asi 
aby tam v létě víc pražilo... Achich 
jo...

Marie Dundáčková: Je to hrůza ta 
Havlíčkova ul. Kousek od historic-
kého centra taková moderna. A dole 
zase staré domy! Každá pes jiná ves.

Petra Malina Malíková: Takovej 
jako druhej Prior.

Kateřina Slavětínská: Jsem ráda, 
že se budova vylepší, ale ta černá 
barva mi také nesedí... Chtělo by to 
něco malinko optimističtějšího, ale-

spoň za mě. A hlavně se věnovat i 
místu z druhé strany této budovy...
Tam bývá neuvěřitelný nepořádek.

Jakub Skočdopole: Ten banner 
tam vážně je a bude dlouhodobě? A 
barva? Je to jak v té 20 let staré pís-
ničce od punkové kapely Mimorit-
mus „Šedý lidi, šedý domy, všechno 
má tu odstín šedi...“

Zuzana Bartošová: Přijde mi to 
pořád stejný, jen se změnila barva 
fasády a přibyla obrazovka/banner. 
Barvou fasády to opravdu připomíná 
Prior, což asi nikdo nechceme, když 
se snažíme vzhled Prioru už několik 
let změnit.

Billa dostane nový kabát, bude 
zde například drogerie či lékárna

Ze sociálních sítí

VIZUALIZACE ukazuje, jak bude vypadat objekt po přestavbě. Svojí architektu-
rou má zapadat do koncepce města, které chce z Havlíčkovy ulice udělat městský 
bulvár.  Zdroj: OC Jihlava

PROSTOR před Dělnickým domem se stane náměstím.  Foto: jihlava.cz


